
Volunteer Sign-Up instructions: 

1. Create an account at http://www.signupgenius.com/ 

a. You will need an email account to register and create a password. 

2. Click on the “SIGN UP! SignUpGenius” link on EBCS home page http://www.ebchinese.org/ 

a. Under the “Upcoming events” table, right side, halfway down the home page 

b. Volunteer Sign Ups will require that you have your Family ID 

3. Select Food or Traffic/Safety Volunteer Group 

4. Select the date that you would like to volunteer for.  For dates available, you will see a red “Sign 

Up” check box option. 

5. Submit and Sign Up at the bottom of the page 

6. Enter your Family ID and telephone contact # 

a. As a courtesy, I will try to send out a text message reminder prior to the volunteer date 

(not guarantee to always happen).  The sign-up genius will also send an automated 

email reminder ~3 days prior.  But it is ultimately your responsibility to note the dates 

you have signed up for.   

志願者註冊說明： 

 在http://www.signupgenius.com/創建⼀個帳戶 －－ 您需要⼀個電

子郵件帳戶才能註冊並創建密碼。 

 在學校的網址http://www.ebchinese.org上 －－ 點擊『註冊！ 

SignUpGenius』 

o 位於主頁中間的“未來事件錄”表的右側 

o 志願者需要您的家庭ID才能登錄 

 選擇⻝品或交通/安全志願者小組 

 選擇您希望自願參加的日期。對於可用日期，您將看到⼀個紅色

的“註冊”複選框選項。 

 在頁面底部提交並註冊 

 輸⼊您的家庭ID和電話聯繫人號碼 

我會盡我最大的努力在您的志願者預定日期之前發送給您⼀個短信以提

醒。註冊當天才也會在3天前發送自動電子郵件提醒。但最終請謹記這



是您的責任以記下您註冊的日期。 

 

志愿者注册说明: 

 在http://www.signupgenius.com/创建⼀个帐户 －－ 您需要⼀个电

子邮件帐户才能注册并创建密码。 

 在学校的网址http://www.ebchinese.org上 －－ 点击『注册！ 

SignUpGenius』 

o 位于主⻚中间的“未来事件录”表的右侧 

o 志愿者需要您的家庭ID才能登录 

 选择⻝品或交通/安全志愿者小组 

 选择您希望自愿参加的日期。对于可用日期，您将看到⼀个红色

的“注册”复选框选项。 

 在⻚面底部提交并注册 

 输⼊您的家庭ID和电话联系人号码 

我会尽我最大的努力在您的志愿者预定日期之前发送给您⼀个短信以提

醒。注册当天才也会在3天前发送自动电子邮件提醒。但最终请谨记这

是您的责任以记下您注册的日期。 

 


